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Από το υπ’ αριθ. 24/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 750/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης Τ.Σ. Δ.Δ. Κουμαριάς για παράταση 
άδειας εκμετάλλευσης Δημοτικού Λατομείου Μαρμάρων στη 
θέση «Προσήλιο-Στέρνα» Δ.Δ. Κουμαριάς και έγκριση 
εξόφλησης οφειλής της μισθώτριας εταιρείας «Ιωάννης 
Μοσχούς & Υιοί Ο.Ε.»  προς το Δήμο, με δόσεις.  

 
       Σήμερα 15 Δεκεμβρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 και σε συνέχεια της διακοπείσης συνεδρίασης στις 16 Δεκεμβρίου του 
έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:00, συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 11-12-2003 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Μ. Γαβρίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Δ. Ταχματζίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης   Γ. Μανακούλης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Πιτούλιας 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση προ ημερησίας 

διάταξης στη συνεδρίαση της 15-12-2003 
προσήλθε ο κ. Γ. Τροχόπουλος και αποχώρησε ο κ. 
Δ. Δάσκαλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 750/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’   αριθ. 751/2003  

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης απόφασης προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 755/2003 
απόφασης και πριν διακοπεί η συνεδρίαση 
αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Σιδηρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος. 
5) Από τη συνέχιση της διακοπείσας συνεδρίασης 
στις 16-12-2003 απουσίαζαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης και οι δημ. 
πάρεδροι Π. Ποταμόπουλος, Γ. Μανακούλης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 756/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. 
Κρομμύδας. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 13ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-12-2003 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Αργυρίου Γκαμπέση, που έχει ως εξής: 

Από την Επιθεώρηση Μεταλλείων Βόρειας Ελλάδας εκδόθηκε η αρ.3193/22-
10-1990 άδεια εκμετάλλευσης  λατομείου μαρμάρων στη θέση «Προσήλιο-Στέρνα 
Νο 4» έκτασης 65,567 στρεμμάτων στο όνομα της Κοινότητας Κουμαριάς διάρκειας 
15 ετών .Την  εκμετάλλευση του εν λόγω λατομείου  ανέλαβε κατόπιν  δημοπρασίας , 
η Εταιρία «Ιωάννης Μοσχούς & Υιοί Ο.Ε.» βάσει του υπ’ αρ.17249/08-05-91  
μισθωτηρίου  συμβολαίου, για μία τριετία, με δικαίωμα μονομερούς  παράτασης  
μέχρι συμπληρώσεως 15ετίας . 
 Στη συνέχεια η μισθωτήρια εταιρία , με μονομερείς  δηλώσεις τριετούς 
παράτασης ανανέωσε την μίσθωση μέχρι τις 8-5-2006. 
 Η μισθωτήρια εταιρία, ενδιαφερόμενη να παρατείνει  τη μίσθωση για άλλη 
μια 15ετία , κατέθεσε έγκαιρα αίτηση ανανέωσης της μίσθωσης , ως όφειλε βάσει του 
άρθρου 7 & 6 του Ν.669/77<<περί εκμεταλλεύσεως λατομείων μαρμάρων >>. 

Στη συνέχεια ο Δήμος Βέροιας ως ιδιοκτήτης του λατομείου, θα πρέπει να 
υποβάλλει  αίτηση στο τμήμα Βιομηχανίας και Ορυκτού  Πλούτου της Ν.Α. Ημαθίας, 
για παράταση της αρχικής Άδειας  εκμετάλλευσης για άλλα 15 έτη. 
 Γι’ αυτό π α ρ α κ  α  λ  ε  ί  τ α  ι 

 Το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ αποφασίσει για την παράταση ή μη της υπ’ αρ. 
3193/22-10-00 Άδειας εκμετάλλευσης, για άλλη μία  δεκαπενταετία , του λατομείου 
στη θέση «Προσήλιο-Στέρνα Νο 4 >>  έκτασης 65,567 στρεμμάτων , το οποίο στη 
συνέχεια θα μισθώσει και πάλι στην Εταιρία <<Ιωάννης Μοσχούς & Υιοί Ο.Ε. >> , 
με τον όρο ότι η μισθώτρια  εταιρία  θα εξοφλήσει πρώτα ή θα ρυθμίσει ανάλογα τις 
οφειλές της προς τον Δήμο Βέροιας . 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την υπ’ αριθ. 16/2003 
απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Δ.Δ. Κουμαριάς με την οποία αυτό εισηγείται 
ομόφωνα υπέρ της χορήγησης παράτασης της άδειας εκμετάλλευσης του Δημοτικού 
Λατομείου μαρμάρων, έκτασης 65.567 τ.μ. στη θέση «Προσήλιο-Στέρνα Νο 4» στο 
Δ.Δ. Κουμαριάς, με τον όρο ότι η μισθώτρια εταιρία θα πρέπει να εξοφλήσει ή να 
κάνει διακανονισμό των οφειλών της προς το Δήμο. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Το Τοπικό Συμβούλιο του Δημ. Διαμερίσματος Κουμαριάς 
συμφωνεί να δοθεί η παράταση εκμετάλλευσης του μεταλλείου του κ. Μοσχούς για 
μία 15ετία. Πριν 15 χρόνια ο κ. Μοσχούς νοίκιασε 65 στρ. στη θέση «Προσήλιο» της 
Κοινότητας Κουμαριάς. Η μίσθωση αρχικά ήταν για 3 χρόνια με δικαίωμα 
μονομερώς της ανανέωσης της σύμβασης, όπως ορίζει η νομοθεσία των μεταλλείων, 
ανά τριετία και για μία 15ετία. Τρία χρόνια όμως πριν τη λήξη, το 2006 λήγει η 
πρώτη 15ετία, πρέπει ο εκμεταλλευτής του λατομείου να υποβάλει αίτηση στο Δήμο 
προκειμένου να ανανεωθεί η μίσθωση, εάν συμφωνεί ο Δήμος, για την επόμενη 
15ετία.  

Η αίτηση υποβλήθηκε τον Οκτώβριο, πέρασε το θέμα από το Τοπικό 
Συμβούλιο της Κουμαριάς, συναινεί να παραταθεί η μίσθωση για την επόμενη 15ετία, 
νομίζω ότι κι εμείς πρέπει να συμφωνήσουμε, έχουμε έσοδο απ΄ αυτό, με τον όρο ότι 
ο κ. Μοσχούς θα πληρώσει τα οφειλόμενα που είναι 25.000 ευρώ. Μας έστειλε 
σήμερα την αίτηση και λέει ότι τα 5.000 ευρώ θα τα πληρώσει μέχρι την Παρασκευή 
19 Δεκεμβρίου και το υπόλοιπο ποσό σε πέντε ισόποσες μηνιαίες δόσεις. Η απόφασή 
μας θα ληφθεί μ΄ αυτόν τον όρο. Αν δεν συμμορφωθεί ο κ. Μοσχούς να φέρουμε 
θέμα και να ανακαλέσουμε την απόφασή μας αυτή. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Εχω την εντύπωση ότι δεν είναι τόσο απλό το θέμα. Εμείς 

δίνοντας την άδεια για την 15ετή παράταση, ο κ. Μοσχούς θα την χρησιμοποιήσει 
στην Επιθεώρηση Μεταλλείων Βόρειας Ελλάδας και θα πάρει την 15ετή παράταση 
και θα γίνονται οι συμβάσεις όπως και στην πρώτη 15ετία και στο μέλλον.  

Το να ανακαλέσουμε την σύμβαση επειδή υπάρχει ένας όρος που στην 
απόφαση δεν θα υπάρχει, για την Επιθεώρηση Μεταλλείων η απόφασή μας δεν θα 



είναι με όρους, μήπως θα έπρεπε ο Δήμος να διασφαλίσει τα συμφέροντά του και θα 
ήταν πιο δόκιμο να εξοφλήσει ο κ. Μοσχούς πριν πάρει την απόφαση για παράταση;  

Γιατί μιλάμε για την επόμενη 15ετία, μιλάμε για έσοδα του Δήμου τα οποία 
θα έπρεπε να είχαν εισπραχθεί, θα έπρεπε να είχε κινηθεί η διαδικασία εναντίον του,  
καταλαβαίνω τη δύσκολη οικονομική κατάσταση που βρισκόμαστε τώρα, θα του 
δώσουμε τα περιθώρια, αλλά θα πρέπει νομίζω να εξοφλήσει πριν του δώσουμε την 
απόφαση για παράταση. 

Δήμαρχος: Στην απόφαση δεν μπορούσε να γραφτεί, αλλά και να γραφόταν 
δεν θα ίσχυε αυτός ο όρος. Το ανέφερα γιατί έστειλε φαξ σήμερα και ζητά αυτή την 
διευκόλυνση και για να γνωρίζετε ότι θα δοθεί η παράταση, εφόσον αποφασισθεί, με 
τον όρο αυτό, ότι θα πληρώσει 5.000 ευρώ μέχρι την Παρασκευή και τα άλλα σε 5 
μηνιαίες δόσεις. Νομίζω ότι το χρονικό διάστημα είναι λίγο που ζητά την παράταση 
κι εάν δεν εξοφλήσει θα κινήσουμε τις άλλες διαδικασίες. Πάντως αυτή η οφειλή δεν 
είναι φετινή αλλά παρελθόντων ετών. Εμείς θα κινήσουμε τις διαδικασίες να 
εισπράξουμε τα χρήματα με τη νόμιμη διαδικασία που προβλέπει ο κώδικας 
είσπραξης των εσόδων. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Πουλασουχίδης: Εξακολουθώ να μην καταλαβαίνω αν τελικά ο όρος αυτός 

της εξόφλησης των οφειλομένων θα υπάρχει στην απόφαση. Θεωρώ δεδομένο ότι δεν 
θα υπάρχει και άρα αυτό είναι για εσωτερική κατανάλωση. Σαν δημοτικός σύμβουλος 
όμως οφείλω και να ελέγχω πως εφαρμόζονται οι αποφάσεις του Δημ. Συμβουλίου να 
είστε σίγουρος κ. Δήμαρχε ότι θα επανέλθω σε 5 μήνες να ρωτήσω αν έχει 
εξοφλήσει. Κατόπιν αυτού ψηφίζω γιατί τα χρονικά περιθώρια δεν μας επιτρέπουν να 
αναβάλουμε το θέμα. 

Κουρουζίδης: Νομίζω ότι το θέμα κακώς ήρθε με τον όρο που μπαίνει από το 
Τοπικό Συμβούλιο και ευτυχώς από τη διαδικασία ξεκαθαρίστηκε ότι αυτός ο όρος 
δεν μπορεί να μπει στην απόφαση. Ετσι βλέπουμε πραγματικά με ποιόν τρόπο 
εισάγονται τα θέματα μέσα στο Δημ. Συμβούλιο. Σ΄ αυτό το σημείο θα πρέπει να 
προσέξουμε και το άλλο θέμα, ότι θα έπρεπε ο Δήμος από τότε που έχουν 
δημιουργηθεί αυτές οι οφειλές να κινούσε τη νόμιμη διαδικασία. Κι εδώ και η 
προηγούμενη Δημ. Αρχή και η τωρινή που φέρνει το θέμα με όρους και υπο όρους.  

Καθαρή διαδικασία θα ήταν όταν ο συγκεκριμένος οφειλέτης δεν πλήρωσε θα 
έπρεπε να γίνει η νόμιμη διαδικασία που προβλέπεται από το νόμο ώστε να είναι 
έκπτωτος. Σήμερα το μόνο που μπορούμε να κάνουμε είναι να αναβληθεί το θέμα, να 
έρθει ο συγκεκριμένος υπόχρεος να καθαρίσει τις υποχρεώσεις, ώστε κι εμείς να 
είμαστε σωστοί για τα συμφέροντα του Δήμου και να λέμε ότι αφού ξόφλησε έχει 
δικαίωμα να συνεχίσει.  

Αν εμείς δίνουμε το δικαίωμα για ανανέωση 15 χρόνια και ο συγκεκριμένος  
σε μία πορεία 5-6 ετών δεν έχει πληρώσει, εγώ δεν μπορώ να συνεργήσω σε μία 
τέτοια διαδικασία. Να πληρώσει κι έπειτα να πάρουμε απόφαση. 

Δήμαρχος: Εφερα το θέμα, αλλά βεβαίωσα καταρχήν τα ενοίκια του 2003, 
κάτι που δεν κάνατε εσείς ως προηγούμενη Δημ. Αρχή. Το 2003 βεβαίωσα τα ενοίκια 
του 2001 και 2002, γιατί δεν φροντίσατε εσείς κ. Κουρουζίδη. Φτιάχνατε πολιτική. 
Του 1998, του 2000 δεν εισπράξατε τα ενοίκια κι έρχεστε σήμερα και μας ζητάτε να 
τα εισπράξουμε, εμείς όμως τα βεβαιώσαμε. Κάναμε σωστά τη δουλειά μας, εσείς δεν 
την κάνατε γιατί και δεν βεβαιώσατε τα μισθώματα 2001, 2002 και το 2002 που το 
είχατε βεβαιωμένο δεν το εισπράξατε και το ΄98, ΄99 δεν τα εισπράξατε.  

Εμείς ξεκάθαρα ήρθαμε και σας είπαμε ότι θέλει παράταση και μ΄ αυτόν τον 
όρο που δεν μπαίνει στην απόφαση του Δημ. Συμβουλίου. Μπορεί να έρθει στην 
επόμενη συνεδρίαση με αίτησή του και να μας ζητήσει διευκόλυνση κι εμείς, σαν 
πολιτικό όργανο που είμαστε κι ανάλογα με τις δυνατότητες τις οικονομικές και 
νομικές να δώσουμε και να καθορίσουμε ανάλογες δόσεις κάτι που το κάνουμε σε 
πολλούς συμπολίτες μας. 

Πρόεδρος: Επί της προτάσεως για αναβολή κ. Δήμαρχε; 
Δήμαρχος:  Φυσικά δεν συμφωνώ. Να δοθεί παράταση γιατί τρέχει ο χρόνος 

κι εμείς θα φροντίσουμε στο πεντάμηνο που λέει ο κ. Μοσχούς να εισπράξουμε όλες 



τις οφειλές που δεν εισέπραξε η Δημοτική Αρχή στην οποία είχε εκλεγεί ο κ. 
Κουρουζίδης. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Κουρουζίδης: Χαίρομαι που ο κ. Δήμαρχος ρίχνει το βάρος στην 

προηγούμενη Δημ. Αρχή, η οποία δεν έκανε σωστά τη δουλειά της. Ξεχνάει όμως ότι 
Πρόεδρος Τοπικού Συμβουλίου της πρώην Κοινότητας Κουμαριάς είναι ο 
συνάδελφος  Γιώργος Μανακούλης, τον οποίο εκλέξατε μέσα από τη δική σας 
παράταξη. Για να έρθει το θέμα στο δημ. συμβούλιο, η Υπηρεσία και ο υπάλληλος 
που ήταν εκεί θα έπρεπε να είχε κάνει όλες τις διαδικασίες, να βεβαιώσει, όπως έγινε 
φέτος και πιστεύω ότι δεν έγινε από εσάς αλλά ο νέος υπάλληλος που πήγε εκεί, είδε 
το θέμα και το βεβαίωσε. Όμως εντός του 2003 θα έπρεπε να κάνετε τουλάχιστον τις 
κρούσεις, να είχατε ζητήσει από τον συγκεκριμένο οφειλέτη να πληρώσει τις οφειλές 
προς τον Δήμο. 

 Η αναβολή που ζητάμε είναι γιατί αυτές όλες οι κινήσεις θα έπρεπε να είχαν 
γίνει από εσάς ώστε να είχε ξεπληρώσει την οφειλή του και ξεκάθαρα να πάρουμε 
εμείς την απόφαση. 

Δήμαρχος: Το Δημοτικό Διαμέρισμα της Κουμαριάς δεν είναι βεβαιούσα 
Αρχή, δεν είναι φορολογική Αρχή. Η φορολογική Αρχή εδρεύει εδώ μέσα στο Δήμο. 
Η βεβαιούσα Αρχή και η  εισπράτουσα είναι τα γραφεία, η αρμόδια υπηρεσία του 
Δήμου και όχι ο κ. Μανακούλης, στον οποίο ως προηγούμενη Δημ. Αρχή αναθέσατε 
να εκδίδει πιστοποιητικά, δεν του δώσατε αρμοδιότητες. Σύμφωνα με τον Δημοτικό 
Κοινοτικό Κώδικα, ξέρετε ότι το συνέδριο της ΚΕΔΚΕ τους κατήργησε τους 
Προέδρους των Τοπικών Συμβουλίων. Η παρούσα Δημοτική Αρχή βεβαίωσε τον 
Μάιο, ως όφειλε, τα έσοδα από τα μισθώματα του λατομείου του κ. Μοσχούς, κάτι 
που δεν κάνατε εσείς για τα χρόνια 2001 – 2002. Και δεν θα σας τα έφερναν αυτά τα 
Δημοτικά Διαμερίσματα, εδώ βρίσκονται οι τίτλοι, εδώ είναι καταγεγραμμένη η 
περιουσία του Δήμου και θα θυμάστε στην πρώτη συνεδρίαση του Καποδιστριακού 
Δήμου το 1999, η πρώτη ερώτηση  που σας είχα ήταν αν είχε καταγραφεί η περιουσία 
του Ενιαίου Δήμου και πήρα την απάντηση «ναι», βεβαιώθηκαν, εισπράχθηκαν οι 
οφειλές και είπατε «ναι». Αλλά εδώ ανακαλύπτουμε άλλα πράγματα, όχι μόνο έσοδα 
διέφυγαν τα προηγούμενα χρόνια αλλά και πολλές οφειλές μας αφήσατε. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Κουρουζίδης: Προσπαθείτε πάντα κ. Δήμαρχε να τα ρίχνετε όλα στο 

παρελθόν, ούτε για το παρόν μιλάτε ούτε για το μέλλον. Μην απαντάτε με 
παρελθοντολογία. 

Δήμαρχος: Απαντήστε κ. Κουρουζίδη, αν ξέρετε, γιατί δεν βεβαιώσατε τα 
ενοίκια; Δεν κάναμε ορθώς που τα βεβαιώσαμε εμείς, που στείλαμε ειδοποιήσεις 
όπως υποχρεούμαστε από τον Κώδικα Είσπραξης των Εσόδων; Όλα τα κάναμε και 
δεν μπορούμε κανέναν με το ζόρι να τον φέρουμε εδώ, εξάλλου παρελθόντα έτη είναι 
αυτά κι εσείς δεν κάνατε καλά τη δουλειά σας. Οπου έπρεπε να δώσουμε εύσημα τα 
δώσαμε, όπου όμως δεν κάνουν καλά τη δουλειά τους, κατά τη γνώμη μας, θα το 
λέμε. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με τη πρόταση του κ. Ι. Κουρουζίδη για 
αναβολή λήψης απόφασης επί του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 20 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – 
Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, 
Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Γ. Ορφανίδης. 
  Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Παπαστεργίου. 
  Πρόεδρος: Μετά την κατά πλειοψηφία απόφαση του σώματος για λήψη 
απόφασης επί του θέματος, ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου; 
  Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 22 σύμβουλοι: 



Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – 
Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, 
Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης,  Α. Παπαστεργίου, 
Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
  Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Η. 
Σοφιανίδης. 
  Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 10-12-2003 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Γκαμπέση. 
2.- Την αριθ. 3193/22-10-1990 άδεια εκμετάλλευσης του παραπάνω λατομείου 
μαρμάρων που εκδόθηκε από την Επιθεώρηση Μεταλλείων Βόρειας Ελλάδας .  
3.- Την από 8-10-2003 εμπρόθεσμη αίτηση της «Ιωάννης Μοσχούς & Υιοί Ο.Ε.», με 
την οποία  ζητά την ανανέωση της μίσθωσης του παραπάνω λατομείου για άλλη μία 
15ετία. 
4.-  Την με αριθ. 16/2003 απόφαση Τ. Σ. Κουμαριάς. 
5.- Την από 15-12-2003 αίτηση της εταιρείας «Ιωάννης Μοσχούς & Υιοί Ο.Ε.», με 
την οποία ζητάει τον διακανονισμό της οφειλής της, στο Δήμο με την καταβολή 
ποσού € 5.000,00 έως τις 19-12-2003 και το υπόλοιπο οφειλόμενο ποσό να εξοφληθεί 
σε 5 ισόποσες μηνιαίες δόσεις.   
6.- Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και του 231 του 
ιδίου Π.Δ., όπως αντικαταστάθηκε με την παρ. 3 του άρθρου 27 του Ν. 3202/03, του 
Ν. 2539/97 καθώς και του άρθρου 7 παρ. 6 του Ν. 669/1977. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Αποδέχεται την εισήγηση του Τ.Σ. Δ.Δ. Κουμαριάς Δήμου Βέροιας και 
την από 8-10-2003 εμπρόθεσμη αίτηση της μισθώτριας εταιρίας «Ιωάννης Μοσχούς 
& Υιοί Ο.Ε.» και γνωμοδοτεί υπέρ της χορήγησης παράτασης από την Επιθεώρηση 
Μεταλλείων Βόρειας Ελλάδας για 15 έτη της αριθ. 3193/22-10-1990 άδειας 
εκμετάλλευσης του Δημοτικού Λατομείου Μαρμάρων έκτασης 65.567 τ.μ. που 
βρίσκεται στη θέση «Προσήλιο-Στέρνα Νο 4» στο Δ.Δ. Κουμαριάς.  
 Β) Αποδέχεται την από 15-12-2003 αίτηση της εταιρείας «Ιωάννης Μοσχούς 
& Υιοί Ο.Ε.» και εγκρίνει την εξόφληση της οφειλής της, συνολικού ποσού € 
23.013,89, προς το Δήμο με δόσεις και ειδικότερα με την καταβολή ποσού € 5.000,00 
έως τις 19-12-2003 και του υπολοίπου οφειλόμενου ποσού σε πέντε (5) μηνιαίες 
δόσεις. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    750/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Γ. Ορφανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Γ.  Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  6-2-2004 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


